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Tidpunkt: 

10 november 2022 

Kl. 16:00-16:15 

 

Plats: 

Skype 

 
 

Jonas Naddebo Margareta Stavling 

 
 

 

Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

  

Närvarande 

  

Beslutande ledamöter: 

Jonas Naddebo   (C) Vice ordförande  

Margareta Stavling (S)  

Kristina Lutz (M) 

 

Tjänstgörande ersättare: 

Marie Grundström    (MP)  

Mariam Asghari (S)  (S)  

  

Frånvarande 

Ordförande Torun Boucher (V), Diana Van Rabén (C) och 

Steven Crosson (KD)  

 

Tjänstepersoner: 

Stadsarkivarie Lennart Ploom, borgarrådssekreterare Irma Ortega 

Cruz och sekreterare Johan Bergkvist  

 

§ 1  Val av protokolljusterare 

 

Beslut 

Arkivutskottet utser Margareta Stavling (S) att 

tillsammans med vice ordföranden Jonas Naddebo 

(C) justera dagens protokoll. 

 

§2 Anmälan av föregående protokoll 
 
 Beslut 

 Arkivutskottet beslutar att godkänna anmälan av 

protokoll nr 8/2022 från utskottets sammanträde 

den 20 oktober 2022.  

  



 Protokoll nr 9/2022 
  

 

 
 

 

Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

§3 Anmälningsärenden 

  Anmälan görs av: 

- Stadsarkivets månadsrapport oktober 2022 

- Stadsarkivets beslut enligt delegation 

 

Beslut 

Arkivutskottets beslutar att lägga anmälan till 

handlingarna. 

 

§4 Riktlinjer för kulturnämndens EU-
policyarbete  
Dnr SSA 2022/6704 
 

Beslut 

  Arkivutskottets förslag till beslut i kulturnämnden: 

1. Nämnden fastställer riktlinjerna för nämndens 

EU-policyarbete enligt bilaga 1 till 

förvaltningarnas tjänsteutlåtande. 

2. Riktlinjerna ersätter tidigare riktlinjer fastställda 

av nämnden 2017-12-12, med dnr KuF 

1.1/3067/2017 och SSA 1.1-16273/2017 

 
§ 5   Information och övriga frågor  

- Projekt eDok är i slutfasen. Nu är det dags för 

det sista klustret, där bland annat 

kulturnämnden ingår.  

- Föreläsningen om Rasbiologiska institutet den 

9 november på Stadsarkivet var fullbokad.  

- Förhandlingen med Riksarkivet om nytt avtal 

gällande Stadsarkivets statliga arkivuppdrag är 

i slutfasen.  

 

 

Vid protokollet 

Johan Bergkvist 


